
Schriftelijke vragen Europese regels bodemgezondheid 

Als de Omgevingswet in werking treed, zijn gemeenten verantwoordelijk voor de kwaliteit van de 
bodem in hun gemeente. Maar volgens de VNG voldoet nagenoeg geen enkel stuk grond in 
Nederland aan de voorgestelde Europese regels voor de bodemgezondheid. De VNG waarschuwt dat 
de gemeenten in Nederland voor zowel financieel als uitvoeringstechnisch voor een vrijwel 
onhaalbare opgave komen te staan. Zij roept dan ook de VNG gemeenten op zelfstandig een reactie 
in te dienen op het Europese voorstel, wat nog mogelijk is tot 24 oktober.

De VVD-fractie heeft hierover een aantal vragen aan het college:

1. Bent u op de hoogte van deze nieuwe regelgeving en heeft het college namens 
Steenwijkerland ook al een reactie ingediend?

2. Hoe wil het college in de toekomst de gronden die vanuit transport naar onze gemeente 
komen voor woningbouwprojecten, aanleg van infrastructuur en riolering etc. laten voldoen 
aan de Europese regels?

3. Hoe gaat het college aan de slag met het beheer van de ondergronden wat volgens de 
Europese regelgeving een gemeentelijke verantwoordelijkheid wordt, waarbij problemen van 
toenemende droogte en gebrek aan zonlicht in bebouwde omgeving etc. aanpakken?

4. Verwacht het college dat deze nieuwe regelgeving extra financiele consequenties voor onze 
gemeente zal hebben, zoals de VNG verwacht? En zo ja, welke effecten?
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